
 

 

Bestyrelsesmøde i G/F Gjellesten 

den 1. december, kl. 20.15, hos Bent Steensen 

 

 

Deltager:  

Marianne Øvergård, Jørgen Bendtsen, Bent Steensen, Torben Busgaard og Marianne Witt. 

 

Indkommet post: 

Marianne Ø. har modtaget en brochure fra Næralarm. Vi tager den med på generalforsamlingen. 

Mail fra kommunen ang. Nabohøringer. En på Krogholmvej nr. 59 ang. opførsel af garage og en på 

Kildebækvej 63 ang. etablering af en sø. Vi har ingen indsigelser. 

Indkaldelse til møde d. 19. okt. 2015 med Egedal kommune og SEAS NVE. 

Henvendelse fra medlemmerne: 

En henvendelse fra grundejer vedrørende snerydning d. 24. november. Grundejer mente at Trim 

havde ryddet sneen fra stien op på grundejers fortov, hvor grundejer havde ryddet. Vedkommende 

blev gjort opmærksom på at kommunen havde været forbi med en traktor og ryddet vejen. Og sne 

fra denne var skubbet op på fortovet. 

Henvendelse fra grundejer ang. niveauforskel mellem fortov og vej ved indkørsel. Bent har 

kontaktet kommunen.  

Grundejere kan selv oprette lignende sager på kommunens hjemmeside. 

Grønne områder: 

Snerydning. Det var en ordentlig omgang sne vi fik forleden. Det er første gang vi har oplevet at 

kommunen er kommet og ryddet vejene.  

Den store og tunge omgang sne med efterfølgende stormvejr gav en masse væltede træer. Bent har 

haft kontakt til Trim og de har efterfølgende ryddet de væltede træer. 

I budgettet var der sat penge af til vedligeholdelse af de grønne områder. Vi har fået fældet træer på 

det grønne område mellem Vølundsvej og Hjørdisvej og beskåret buske samt fældet træer langs 

med skolestien. Vi fortsætter langs skolestien til næste år. 

Kontrakten på snerydning er blevet forlænget med 3 år, stadig som fast pris. 



 

 

Bent kontakter Trim vedrørende beskæring af træer ved lygtepælene. 

Belysning: 

Marianne, Torben og Jørgen deltog i mødet med Kommunen og SEAS NVE.  

Der er ved at blive lavet et udkast til aftalen med kommunen om levering af strøm og vedligehold af 

lygtepæle. Aftalen omhandler ikke hærværk og anskaffelse af nye lamper ved forældelse. Som en 

del af denne aftale er et administrations gebyr på omkring 1100 kr. Dette er uanset hvor mange 

lamper man har. Der er mulighed for at slå sig sammen flere grundejerforeningerne for at spare på 

administrations gebyr. Torben undersøger med Gjelstensåsen om vi evt. kan slå os sammen. Vi 

overtager lamperne pr. 01.07.16. 

Torben er i gang med at undersøge muligheden for led-pære i lygtepælene.   

Økonomi: 

Intet nyt. 

Generalforsamling marts 2016 (dato): 

16. marts 2016 

Dato for næste møde: 

23. feb. 2016 kl. 19.30 hos Jørgen.  

Eventuelt: 

Der er opstillet to containere på vendepladsen på Hjørdisvej. Bestyrelsen tager kontakt til 

grundejeren for at undersøge omfanget og evt. lave en aftale om udbedring af eventuelle skader.  

Grundejere der ønsker at opstille containere eller lign. på vendepladser i en længere periode bedes 

henvende sig til bestyrelsen. 

 

Referent 

Marianne Witt 

 


